

PANDA HOTEL 悅來酒店

Shuttle Bus Pick-up / Drop-off Point in Tsim Sha Tsui 尖沙咀穿梭巴士上落客地點



3 Tsuen Wah Street, Tsuen Wan, Hong Kong 香港荃灣荃華街3號
T: +852 2409 1111 F: +852 2409 1818 www.pandahotel.com.hk

DOWNTOWN SHUTTLE BUS SERVICE 市區穿梭巴士服務

09:45			Hong Kong West Kowloon Station 香港西九龍站	
11:30			Mongkok 旺角	
13:15	PANDA HOTEL 悅來酒店	AEL Tsing Yi Station 機場快綫青衣站	Hong Kong West Kowloon Station 香港西九龍站	Tsim Sha Tsui 尖沙咀
15:00			Mongkok 旺角	T Galleria T 廣場
16:30			Mongkok 旺角	

11:00				
12:30				
14:15	Tsim Sha Tsui 尖沙咀	PANDA HOTEL 悅來酒店		
16:00				
17:30				



- There is no waiting zone at T Galleria by DFS in Tsim Sha Tsui. Please be on time for boarding.
- The Hotel Shuttle Bus service is for the exclusive convenience of Hotel Room guests.
- The service is on first come first serve with limited seats, please contact our concierge (Ext. 4).
- Every passenger is restricted to one piece of hand carry onboard which the hand carry is taking no seat.
- The Hotel is not responsible for any property lost or damage on board.
- This Shuttle Bus schedule is subject to change without prior notice.

- 尖沙咀北京道DFS旗下T廣場不設等候區，乘客請準時上車，逾時恕不等候。
- 酒店免費穿梭巴士專為酒店賓客服務。
- 座位有限，先到先得。請與禮賓部(內線4字)預約留座或查詢。
- 由於車廂空間有限，每位乘客只可攜帶一件手提行李，並且不可佔用座位。
- 酒店免費穿梭巴士上如有一切財物損失，酒店恕不負責。
- 穿梭巴士服務時間表或會根據情況有所變更而不作另行通知。

PANDA HOTEL 3 Tsuen Wah Street, Tsuen Wan, Hong Kong 香港荃灣荃華街3號
悅來酒店 T: +852 2409 1111 F: +852 2409 1818 www.pandahotel.com.hk